

四川托普信息技术职业学院
2019-2020 学年度第二学期 期末考试
2018 级《英语国家概况》课程 (A) 卷
答案

Part I Multiple Choice (30 scores)

1.A 2.D 3.B 4.C 5.C 6.A 7.B 8.A 9.B 10.C 11.C 12.C 13.D 14.C 15.D

得分标准: 每小题 2 分, 错选、漏选均不得分。

Part II True or False (10 scores)

16.F 17.T 18.T 19.T 20.F

得分标准: 每小题 2 分, 错判、漏判均不得分。

Part III Picture Match (10 scores)

21.E 22.B 23.A 24.C 25.D

得分标准: 每小题 2 分, 错选、漏选均不得分。

Part IV Terms Translation (20 scores)

26.D 27.G 28.A 29.H 30.C 31.B 32.F 33.J 34.I 35.E

得分标准: 每小题 1 分, 错选、漏选均不得分。

Part V Gap Filling (10 scores)

36. compulsory 37. Secondary 38. Comprehensive 39. Grammar 40. Public

得分标准: 每小题 2 分, 错填、漏填均不得分。

Part VI Brief Answer (30 scores)

41 . Who were the invaders coming to Great Britain? List them all. (10 scores)

(1) Romans or Roman Invasion (2 scores)

(2) Anglo-Saxon Invasion or Angles, Saxons, and Jutes (3 scores)

(3) Vikings or Viking Raid (2 scores)

(4) Normans or Norman Invasion (2 scores)

42. What did the Black Death bring to the UK? (10 scores)

(1) kill half of the population (3 scores)

(2) cause enormous economic losses (3 scores)

(3) lead to peasant uprising to pave the way for the development of capitalism in Britain (4 scores)

43. What were reasons for the rapid growth of economy after the Civil War in the USA? (10 scores)

(1) political environment was stable (3 scores)

(2) free slaves together with the immigrants from Europe and Asia offered a strong labor force (3 scores)

(3) science and invention played a very important role in America's industrial development (4 scores)

得分标准: 达到得分点给满分, 缺失则不得分; 要点回答不完整酌情扣分。